
 

 

 

 

 
Betreft: Hervorming jeugdcompetitie 
 
 
Beste atletiekliefhebber, 

Sinds enkele jaren ondergaat onze geliefde sport een metamorfose. We introduceerden 

in 2021 een nieuwe competitieformule voor onze allerjongste atleetjes, de Kangoeroes 

en Benjamins. Op basis van de federatievisie en de nieuwste wetenschappelijke 

inzichten over sport en competitie bij jongeren hebben we, om deze hervorming in te 

voeren, in de ontwerpfase ook een overlegronde gehouden met de stakeholders. Op basis 

van al deze inzichten werd de nieuwe competitievorm in 2021 geïntroduceerd. 

Deze vernieuwing bracht heel wat reacties met zich mee, in positieve en negatieve zin. 

De algemene tendens is in dit vroeg stadium evenwel positief en we staan uiteraard open 

voor opbouwende kritiek. Vernieuwing heeft zijn tijd nodig om vertrouwd te raken, 

daarom vragen we ook om het concept even de tijd te geven. Evenwel evalueren we ook 

continu en wordt er bijgestuurd zodat de vorm beter aansluit bij ieders noden (atleet, 

ouder, trainer, jury, club).  

Toen we enkele jaren terug de hervorming bij Kangoeroes en Benjamins begonnen uit te 

werken stond ook al vast dat in de volgende fase ook zouden kijken naar de werking en 

competitie bij de volgende categorieën. Intussen zijn we al enkele maanden hard aan 

het werk om de competitie bij Pupillen en Miniemen een opfrisbeurt te geven. Helaas 

moeten we vaststellen dat er ondertussen heel wat misvattingen de ronde doen. 

Tussen december 2022 en maart 2023 hebben we over heel Vlaanderen stakeholders van 

elke club uitgenodigd om deel te nemen aan regiovergaderingen. Het was helaas niet 

mogelijk om elke geïnteresseerde uit te nodigen en mogelijk was jij, die dit bericht leest 

niet door de club gevraagd om aanwezig te zijn op het overleg of kon je niet aanwezig 

zijn. Was je er wel bij dan begreep je hopelijk dat onze boodschap op dit overleg was: 

wij staan open voor elk idee gaande van “een vervolg op de vorm van de competitie bij 

Kangoeroes en Benjamins” tot “er komt helemaal geen vernieuwing”. Anderzijds is de 

consensus van één vergadering niet het teken dat dit een globaal gedragen 

competitievorm is. We merken dat veel elementen uit deze ideeënfase als eindvorm 

worden verkondigd.  

De waarheid in het verhaal ligt zoals je wel kan vermoeden ergens daar tussenin en dat 

is ook wat de medewerkers van de federatie en de beleidscommissie jeugd nastreven. 

We willen met dit schrijven dan ook nog eens klaar en duidelijk schetsen dat de 

geplande hervormingen bij Pupillen en Miniemen absoluut niet zo ingrijpend zullen zijn 

als bij de Kangoeroes en Benjamins, maar dat we onze competitiestructuur een 

opfrissing moeten geven is wel duidelijk. 

In grote lijnen heeft de federatie volgende plannen: 

- Competitie aantrekkelijker maken voor atleten, ouders, begeleidende trainers 

en juryleden met kortere duur, meer activiteit en meer succeservaring; 

- Organisatie voor clubs interessant genoeg houden (financieel en in opkomst); 

- Gestoeld op wetenschappelijke inzichten en vergeleken met buitenlandse 

competitievormen en andere Vlaamse Sportfederaties. 

 

Vanuit de regiovergadering hebben we al over volgende grote lijnen een consensus: 

- Een wedstrijd met exacte meting en gepubliceerde uitslagen; 

- Competitief karakter tot en met provinciale kampioenschappen, net als 

vandaag; 

- Meer inzetten op clubs en begeleiding van trainers. 

 

 



 

 

Wat houdt deze verandering NIET in: 

- Een format zoals wedstrijdvorm Kangoeroes en Benjamins; 

- Een verplicht programma of deelname aan wedstrijdcircuit opleggen aan clubs; 

- Verplichten dat alle atleten enkel nog meerkamp doen. 

 

Er wordt gezorgd voor tussentijdse rapportering bij de Raad van Bestuur en alvorens we 

beslissingen nemen zal er nog inspraak mogelijk zijn van de stakeholders uit de clubs, 

zoals ook op de laatste algemene vergadering werd afgesproken. Laat het duidelijk zijn 

dat we bij de hervormingen niet over één nacht ijs gaan en we weloverwogen 

beslissingen nemen, die zoveel mogelijk ieders belang probeert te verzoenen. 

We beogen voor de zomer van 2024 een aantal organisatorische aanpassingen in testfase 

uit te proberen en vanaf winterseizoen 2024-2025 zou de volledige vernieuwing moeten 

plaats vinden. 

 

 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

De beleidscommissie jeugd 

Vlaamse Atletiekliga vzw 


